
Motion till Kommunfullmäktige: 

Det som växer behöver omsorg 

Träd och buskar skapar mjukare miljöer bland asfalt och betong. Det ger grönska i parker och mellan 
bostadshusen. Det som växer tillför värden som påverkar människor på ett positivt sätt. 
Blomsterlökar förgyller våra planteringar i staden. Växtligheten är också nödvändig för biologisk 
mångfald och för våra pollinerande insekter. 

När Borås Stad gör omplanteringar i sina rabatter tas blomsterlökar tillvara och delas ut till de 
invånare i staden som vill sätta ut dem för att de ska kunna blomma i en annan rabatt året därefter. 
Det är ett bra sätt att sprida blomsterglädje. Och ett klokt sätt att återanvända istället för att kassera. 

Vid ombyggnationer, fasadbyten, nybyggnation och renovering av bostäder behöver rabatter ofta 
frigöras. Ibland är buskar och häckar i vägen och till och med större träd kan behöva flyttas undan. De 
här växterna och träden är resurser som kan användas på andra ställen. Om de bara tas omhand. Det 
finns exempel på när växtlighet bara har kapats eller plöjts ned för att senare ersättas av nya 
planteringar efter att byggnationen är färdigställd. Det är slöseri med våra gemensamma resurser. 

Vänsterpartiet tycker att det är viktigt att ta hand om de tillgångar som vi har. Med anledning av 
detta föreslås Kommunfullmäktige besluta: 

- Att Borås Stad undersöker hur det kan skapas ett ”växthotell” dit växter, till exempel buskar 
och träd, som blivit över kan tas om hand i väntan på att rötterna kan sättas ner på annan 
plats 

 

 

Borås, 2023-09-27 

Anne Rapinoja (V) 

 

 

 

 


